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תנאי מזג האויר  , לאור מצב השוק. עונת ההשקיה החלה, עונת הזריעה מאחורינו. זהו זה
אנחנו  . חלקן בשבועיים האחרונים, נזרעו השנה לא מעט חלקות שוליות, והאלטרנטיבות

.מקווים ומאמינים כי ההחלטות היו נכונות ובסופו של יום כולם יראו ברכה בעמלם
.בהשוואה לשנה שעברה!!! 220%גידול של , דונם85,000-סך שטחי המזרע עומדים על כ

.כל אחד2%אקלה ופימה הורים , אורגני, 8%האקלפי, מהשטח86%הפימה מהווה 
כמות המחסנים העומדת לרשותנו בשתי המנפטות אינה נותנת תשובה מספקת ואנו  

–כאשר החלופה המועדפת היא קידום מכירות לחודשים אוקטובר, בוחנים כרגע חלופות
.דצמבר

י צוות מדריכי"השבוע קיימנו את יום הצוות המסורתי אשר אורגן למופת ע
. על הארגון והסיור המענייןאור רם ויואב גולן זו ההזדמנות להודות ל. מ"שה

, מספר המשתתפים הרב וטור המכוניות האין סופי שחצה את עמק יזרעאל
.  חימם את הלב והפיח חיוכים בפני כלל המשתפים

הצגנו את מצב שוק הכותנה, בכנס שהתקיים במרכז חקלאי העמק, בהמשך
.  ובמיוחד בקליפורניה, ב"העולמי והתמקדנו בנעשה בעולם הפימה בארה

,  לאור מצוקת המים החריפה ומחירי הדגנים וזרעי השמן השונים, אין ספק כי גם השנה
רמות המחירים הגבוהות של , עם זאת. 2020–2017יהיה מחסור בפימה בהשוואה לשנים 

יביאו בהכרח , הכותנה בצד אינפלציה עולמית מאד גבוהה והעלאות ריבית משמעותיות
אם כי להערכתנו  , דבר שיביא בסופו של יום גם לירידה במחירים, הביקושיםלצמצום בסך 

.  לא להתמוטטותם
.  ליברה במטוויות/סנט340האמריקאים מציעים היום פימה לנובמבר ודצמבר במחיר של 

דצמבר הצענו מחיר של–כחלק מהמדיניות לקדם מכירות בחודשים אוקטובר, אנחנו
שעם הפרסום הרשמי של , ההנחה היא. אין תגובות מהשוק, אבל בשלב זה, ליברה/סנט325

.  נתחיל לראות התעניינות מצד הקניינים, כשבועייםב בעוד "המזרע בארה
מ"בשהאשר יצא לגמלאות לאחר שנים רבות כמדריך גורןמעופרבהמשך הכנס נפרדנו 

מ  "לאורך השנים יצר עופר שיתופי פעולה בין מדריכי שה. ר כותנה"ממ2008ומשנת 
ענף גידולי השדה  , לצערנו. פ של גידול הכותנה"והמדריכים הפרטיים וריכז את כל נושא המו

ולכן  , החקלאותמשרד בכלל והכותנה בפרט אינם מקבלים את תשומת הלב הראויה מצד 
.אנו רואים צמצום במספר המדריכים וההשקעות במחקר ופיתוח כמעט ונעלם

.המסקנה היחידה היא כי עלינו לסמוך רק על עצמנו ולהתארגן בהתאם
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אשר באו להציג את השינויים בארגון וכן ללמוד BCI-השבוע זכינו לביקור של נציגי ה
.  ניתן להגיד בסיפוק כי ההתרשמות שלהם הייתה מצוינת. מהנעשה אצלנו

צונץמתניה , ספנסרליונתןבהזדמנות זו מבקש להודות לכל מי שלקח חלק בביקור ובמיוחד 
אין ספק כי המודעות לשמירה על איכות הקרקע  . על תכנון וליווי הביקוראקסלרודומיכל

.ומשאבי הטבע קיימת בקרב כלל המגדלים
התקיים אתמול בשדות משמר העמק מפגש עם חברת , בעיתוי מושלם וכהשלמת התמונה

כאשר המטרה היא עיבוד עם מינימום  , אשר הציגה כלי עיבוד חדשניים" מחזירים לאדמה"
.  פגיעה בערכי הקרקע
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בוקר אחד פתחתי חלון
ותיכף הריח לי דק מן הדק
קיץ מסוג שהיה כאן כבר  

פעם
.קיץ חזק-אמרתי בא קיץ 

יזהר לנדאו
ל"מנכ

מאיר אריאל

זרעי קיץ
נישאים ברוח

זכרונותמעירים 
מעוררים ערגונות

זרעי קיץ באים בנחיריים
ורומזים איזה קיץ

-הולך להיות 

איך מוצא חן בעיניך להיות
?פרח עושה לו כדור לבנבן

רוח קלה בו תבוא לעת ערב
אי  הלאהתפזר את ראשך הלאה 

.אן

אז מהו הקיץ שבא להיות
ממה שהריח לי דק מן הדק

גל אהבה שנוסע אלינו
.נשבר על כמיהה למרחק
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